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     Pozdravujem Vás v novom roku 2024 a prajem Vám všetko naj… 
naj...naj…  Privítali sme ho spolu na nádvorí obecného úradu a verím, 
že ste mali rovnako dobrý pocit ako ja. 

      2.januára ma v práci čakalo hneď veľa práce. Stretnutie na Spoloč-
nom úrade v Novákoch, s predsedom a veliteľom DHZ a ich požiadav-
kami, opilovanie stromov, úprava ciest po dažďoch, požiadavka na 
vysvetľovanie ako ďalej s kanalizáciou a aj požiadavka na opatrova-
teľskú službu. Takže rôznorodý prvý deň v práci po sviatkoch. 
Stretnutia s nájomníkmi bytov a chatármi, ktorý majú tiež rôzne 
požiadavky sú už pravidlom, ale pokiaľ sa dá, pomôžem rád. 
Pripravoval som podklady na zriadenie vecného bremena na cestu 
k čističke odpadových vôd. Neodmysliteľnou súčasťou mojej práce je 
spolupráca s predsedami komisii, ktoré sú potrebné ako poradný 
orgán a v niektorých prípadoch aj rozhodný. Riešili sme spolu nové 
nájomné zmluvy, pridelenie bytu ako aj poskytnutie opatrovateľky 
tam, kde je to nevyhnutné. Naplánoval som prehĺbenie niektorých 
častí potokov lebo na Povodie Váhu sa obracať nemá význam. 
Dúfam, že tento podnik začne v blízkej dobe fungovať ako treba 
a nebudú na ich nečinnosť doplácať obyvatelia pri povodniach. 
Všetky majú jedného spoločného menovateľa a tým je: zanedbané 
koryto vodných tokov. 

     Už rok riešim problém s územným plánom, do ktorého nám zasiahli
ochrancovia s nájdenými biotopmi EU významu, čo celý proces 
komplikuje. Už ani neviem aké podklady, vyjadrenia, posúdenia sme 
dali vypracovať a nič nestačí. Všetko je momentálne na odbore 
životného prostredia v Prievidzi, kde čakám na ďalšie posúdenia 
a čakáme od nich stanovisko. Stretnutia s občanmi požadujúcimi 
zmeny v územnom pláne sa krútia hlavne okolo nájdených biotopov, 
čo celý proces už 1,5 roka zdržiava. 
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     Komunikoval som so starostami našej doliny a hľadáme riešenia 
ako postupovať pri problémoch so Spoločným úradom v Novákoch. 
Môj názor je dosť striktný a to, aby sme vedeli vydávať stavebné 
povolenia u nás v Nitrianskom Rudne. Niekoľkokrát som zasadal  
s kultúrnou komisiou, kde bolo prvoradé zostaviť kalendár podujatí na
tento rok ako aj dohodnúť scenár na fašiangový víkend. Venoval som 
sa riešeniu sporu v rámci Domu kultúry a možnostiam opráv vád 
v rámci 60 mesačnej záručnej doby.  S pracovníkmi prevádzky som 
naplánoval práce v obci, na budove DHZ, čistenie vodných tokov 
a kanálov, aby sme predišli záplavám, a tak Vás chránili.  Opätovne 
som žiadal inštitúcie o starostlivosť o vodné toky, oporné mury, 
opravy zábradlí, ktoré sú v ich vlastníctve, ale asi pomôže už len 
medializácia. 

     25. januára sme mali poradu Združenia miest a obcí Hornej Nitry 
v Diviakoch nad Nitricou. Tém je veľa a snažíme sa dospieť ku krokom,
ktoré budú v prospech celej Hornej Nitry. Na prevádzku sme zakúpili 
novú traktorovú kosačku.

     Január je na konci a už chystáme fašiangy. Dúfam, že sa všetko 
podarí, bude nám priať aj počasie a prežijeme spolu pekný a veselý 
víkend. Teším sa na stretnutie s Vami. 

                        

                                                                                                   R.Š.


